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A rákosmenti választók 2006-
ban kifejezték, hogy változást 
akarnak hosszú évek mozdulat-
lansága után. Ezért új politikát 
hirdettünk, amelynek legfonto-
sabb jellemzője a lendület, az 
emberség és a tettrekészség. 

Takarékos önkormányzat
Meg kellett teremteni a tiszta 

és hatékony feltételeket ahhoz, 
hogy hosszabb távú terveinknek 
nekiláthassunk. Az elmúlt egy 
esztendő ezért az alapozás éve 
volt. Körültekintően megvizsgál-
tuk az önkormányzat és az általa 
üzemeltetett cégek működését, 
a szükséges átalakításokat elvé-
geztük. A gazdaságosabb, át-
láthatóbb működés érdekében 
megszüntettük az Lakás-17 Kft.-t 
és az Ép-17 Kft.-t, eltűnt az értel-
metlen bonyolítási díj, létrejött a 
Rákosmente Kft, amely a jövő-
ben városüzemeltetési, karban-
tartási feladatokkal foglalkozik. 
További takarékossági intézke-
dések keretében csökkentettük 
a hivatali létszámot, valamint 
megszüntettem a polgármes-
teri jutalmat. Eddig sem vettem 
fel és a jövőben sem kívánok 
felvenni egyetlen fillér jutalmat
munkámért.

Ügyfélbarát önkormányzat
Hozzáláttunk egy korszerű, 

ügyfélbarát önkormányzat ki-
alakításához. Már működik az in-
gyenesen hívható önkormány-
zati zöld szám, a kerületi lakosok 
előnyt élveznek az Okmányiro-
dán, létrehoztuk a házipénztárt, 
ahol a postai sorbaállás helyett 
ott helyben be lehet fizetni az
eljárási díjakat. Jövőre megnyíl-

nak a városrészekbe kihelyezett 
ügyfélszolgálati irodák, elindul 
egy új Okmányiroda a Kucorgó 
téren. 

Első Rákosmente! – Kiállunk, 
harcolunk a kerületért

Vallom, hogy mindig min-
den ügyben ki kell állnunk a 
rákosmenti emberekért. Ezért 
velük közösen kiharcoltuk, hogy 
a keresztúri főposta ismét le-

Polgármesteri évértékelés gyen nyitva szombaton. Szigo-
rúan körmére néztünk egyes 
útépítő cégeknek, és minőségi 
problémák miatt 60 millió forin-
tot nem fizettünk ki számukra. Az
ÁNTSZ, OÉTI bevonásával foko-
zottan ellenőriztük az óvodai, 
iskolai közétkeztetés minősé-
gét. Jogi lépéseket tettünk a 
Ferihegyi Repülőtér ellen a zaj 
és egészségügyi ártalmak miatt. 
Változtatási tilalmat rendeltünk 
el a családi házas övezetekben 
a környezetbe nem illő, sokla-
kásos társasházak építésének 
megakadályozása érdekében.

Uniós pályázatok
Nem vártuk a sült galambot, 

hisz a Rákosmente érdekében 
minden lehetőséget ki kell hasz-
nálnunk. Létrehoztunk egy EU-
s pályázatokat készítő prog-
ramirodát. Már az idén is több 
fejlesztést tudtunk elindítani 
pályázati forrásokból, az igazi 
eredmény azonban jövőre lesz 
látható, amikor nagyszabású be-
ruházások indulhatnak el. 

Közlekedés fejlesztése
Rákosmente fő problémája a 

közlekedés. A 17E közlekedési, 
útépítési és útfelújítási prog-
ram keretében idén 25 utcát újí-
tottunk fel, elértük, hogy a BKV 

sűrítse a 67, 80, 168-as buszokat, 
a szomszéd kerületekkel ösz-
szefogva új buszjáratot (46-os) 
létesítettünk, megkezdtük P+R 
parkolók, buszfordulók tervezé-
sét a kerületi vasútállomásoknál, 
a Fővárossal és a BKV-val közö-
sen előkészítettük a Rákoske-
resztúr-Örs vezér tér buszfolyosó 
megépítését, amely most kiemelt 
kormányzati projekt lett. 2008-
ban a BKV-val együttműködve 
teljes buszhálózatunkat átszer-
vezzük, ennek részeként minden 
városrészből átszállásmentes 
metrókapcsolatot teremtünk, 
javítjuk a kerületen belüli tömeg-
közlekedési lehetőségeket.

Szebb környezet, jobb élet-
minőség

A kerület szépítése érdekében 
idén – ahogy megígértük – 2007 
db fát ültettünk el. Felújítottuk 
a két tízemeletes garzonhá-
zat Keresztúron, kívülről-belül-
ről megújult orvosi rendelőt 
adtunk át Ligeten. A gyermekek 
számára két vadonatúj játszó-
tér (Vida-domb, Újlak u.), három 
óvodai tornaszoba (Összefo-
gás, Eszterlánc, Bóbita óvoda) 
készült el. 

Amiben javítanunk kell
Önkritikusan kell szólni arról, 

hogy a köztisztaság terén sajnos 
nem sikerült látványos eredményt 
produkálnunk, még mindig sok 
az illegális szemét, gyakran ápo-
latlanok közterületeink. A jövő 
évben hathatós javulást várok a 
megalakuló Parkgondnoki Szol-
gálattól és a külterületeinket el-
lenőrző Mezőőri Szolgálattól. Ér-
demi változást hozhat az is, hogy 
a Rákosmente Kft. heti rendsze-
rességgel fogja takarítani parkja-
inkat, lakótelepeinket.

Összességében úgy látom, az 
alapozás jól sikerült, az új poli-
tika alkalmas arra, hogy közö-
sen megoldjuk nehézségein-
ket, megvalósítsuk terveinket, 
és sikeresebb, boldogabb éle-
tet teremtsünk Rákosmentén 
mindenki számára.

Riz Levente polgármester és hétéves kisfia a Rákosmente történe-
tében első alkalommal megrendezett Autómentes napon.
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Példaértékű együttműködés a kerületért
A Fővárosi Közgyűlésen no-

vember 29-én került napirend-
re annak a Külső Kerületi Körút 
azon szakaszának a tárgyalá-
sa, amely a XVIII. kerületi Flór 
Ferenc utcától a XVII. kerületi 
Pesti útig tartana. A XVII. kerü-
leti szakasz nyomvonaltervét a 
XVII. kerületi képviselő-testület 
véleményezte és egyhangúlag 
elutasította 2007. szeptember 
20-i ülésén, mivel a Helikopter-
lakópark és az Akadémia-újte-
lep közvetlen szomszédságá-
ban vezették volna. Helyette az 
Fővárosi Szabályozási Keret-
tervben (FSZKT) korábban sze-
replő nyomvonalat javasolták, 
amely a Kozma utca irányába 
kerüli el a lakott területeket. 

A Főváros nem támogat-
ta kérést, és a hátrányos 
nyomvonalat terjesztették 
elő. A közgyűlés elején 
kiderült; az MSZP irá-
nyítású XVIII. kerület la-
kossági tiltakozás mi-
att kilobbizta, hogy 
kivegyék az ottani 
nyomvonalterv na-
gyobb részét az 
előterjesztésből, 
így már csak 
a Ferihegyi 
gyorsforgalmi 
út és a Csévé-
ző út közötti 
szakasz, és a 
XVII. kerületi 
szakasz ke-

rült napirendre. 
Ugyanezt kísé-
relte meg Riz Le-
vente rákosmenti 
polgármester is. 
Azt a közgyűlés-
ben némileg hát-
rányos helyzetet, 
hogy Rákosmente 
“fideszes” kerület
(30 Fidesz-KDNP 
képviselő van, 3 
MDF, 34 MSZP-
SZDSZ), azzal 
hidalta át, hogy 
két rákosmenti 
MSZP-s képvise-
lőt – Devánszkiné 
dr. Molnár Kata-
lin és Gy. Németh 

Erzsébet – megnyert az ötleté-
nek, s közösen nyújtották be az 
indítványt. A módosítás lényege, 
hogy csak a Ferihegyi-Gyorsfor-
galmi-Csévéző közti részről dönt-
senek. (Erre van ugyanis pénz, 
ezt a szakaszt a Szemeretelepen 
építkező Auchan megépíti.) A kö-
zös módosító indítvány 50 igen-
nel ment át a 68 fős közgyűlésen: 
a Fidesz-KDNP egyhangú igent, 
az MSZP igent vagy tartózkodást 
nyomott, az SZDSZ nemet, az 
MDF tartózkodott. Az eset érde-
kessége, hogy Riz Levente a mo-
dern kor politikusaként a Fővárosi 
Közgyűlésről „online” tudósította 
a leginkább érintett lakosokat az 
Index Helikopter lakópark fóru-
mán keresztül…  Dudás László

Az eredeti tervezet, 
amely érintette volna az 
Újakadémiát és a Heli-
kopter lakóparkot – ezt 
sikerült megváltoztatni


